

NATO UNCLASSIFIED

09 May 2025

FC(PROC)(2025)0045

To: NATO Delegations
Attn. Secretaries of Delegations (as listed at annex 1)

Cc: As listed at annex 1

From: Procurement Officer

Subject: Request For Information (RFI) 2025-77850 – Fixed and portable radio frequency (RF) jammers for the NATO Headquarters in Brussels

Ref.: A. BC-D (2017)0114 - NATO IS Procurement Manual

Purpose

1. In accordance with the provisions of Article XXXII of the NATO Financial Regulations and Financial Rules and Procedures, we are pleased to inform you that the RFI (Request for Information) referenced above has been issued by the NATO IS Procurement Service.
2. The purpose of this RFI is to gather information on existing market solutions for the provision of fixed and portable radio frequency (RF) jammers, in order to prevent the use of cell phones and wireless communications systems in all dedicated areas at the NATO Headquarters based in Brussels, as specified in the RFI document.
3. An electronic version of the RFI has been posted on the NATO IS Business Opportunities web-site : <https://nato.bonfirehub.com/portal/?tab=openOpportunities>

Governing Rules and Eligibility

4. This action will follow the Request for Information procedure specified in Reference A.
5. To be eligible to participate to this Request For Information process, companies must be from one of the NATO Member Nations.

Procedure and closing date

6. Detailed instructions regarding the preparation and submission of replies are provided in the RFI document.
7. Replies are due by 30 May 2025 at 17h30 (Brussels time).

Point of Contact

8. The Point of Contact for questions and information concerning this RFI is:

Mr. Benoit BIENFAIT
Email: bienfait.benoit@hq.nato.int
Tel: +32-2-707-2298
NATO HQ – Procurement Service
Boulevard Leopold III, 1110 Brussels, Belgium



9. We would be grateful if you could invite any eligible national firms who might be interested, to register on the NATO Business Opportunities platform in order to participate to this Request For Information.

(Signed) Benoit Bienfait
Procurement Officer

Annexes:

Annex 1: Distribution List

NATO UNCLASSIFIED

09 Mai 2025

FC(PROC)(2025)0045

Aux : Délégations des pays de l'OTAN
À l'attention des secrétaires de délégation (voir liste en annexe 1)

Cc : Voir liste en annexe 1

Du : Officier du Service Achats

Objet : Demande d'informations (RFI) 2025-77850 – Brouilleurs de radiofréquences (RF) fixes et portables pour le siège de l'OTAN à Bruxelles

Réf. : A. BC-D(2017)0114 - Manuel d'acquisition du Secrétariat international de l'OTAN

Descriptif

- Conformément aux dispositions de l'article XXXII du Règlement financier de l'OTAN et aux règles et procédures financières en vigueur au Secrétariat international (SI) de l'OTAN, nous avons le plaisir de vous informer que le Service Achats du SI a publié la demande d'informations (RFI) mentionnée ci-dessus.
- Cette demande d'informations (RFI) consiste à recueillir des informations sur les solutions de marché existantes pour la fourniture de brouilleurs de radiofréquences (RF) fixes et portables, afin d'empêcher l'utilisation de téléphones portables et de systèmes de communication sans fil dans toutes les zones dédiées du siège de l'OTAN basé à Bruxelles, comme spécifié dans le document de ce RFI.
- La version électronique du document est disponible sur le site web «NATO IS Business Opportunities», à l'adresse suivante : <https://nato.bonfirehub.com/portal/?tab=openOpportunities>

Règles en vigueur et critères d'admissibilité

- Cette procédure suivra la procédure de demande d'informations spécifiée dans la référence A.
- Pour pouvoir participer à cette demande d'informations, les entreprises doivent être originaires d'un des pays membres de l'OTAN.

Procédure et date de clôture des réponses

- Toutes les instructions détaillées pour la préparation et la soumission des réponses figurent dans le document de demande d'informations (RFI).
- Les réponses doivent être soumises avant le 30 mai 2025 à 17h30 (heure de Bruxelles).

Point de contact

- Le point de contact pour toute question ou demande d'information complémentaire concernant ce RFI est le suivant :

M. Benoit BIENFAIT
Officier du Service Achats
Email: bienfait.benoit@hq.nato.int

Tel: +32-2-707-2298
NATO HQ – Procurement Service
Boulevard Leopold III, 1110 Brussels, Belgium

9. Nous vous saurions gré de bien vouloir inviter toute entreprise de votre pays qui pourrait être intéressée par cette demande d'informations, à s'enregistrer sur le site web « NATO IS Business Opportunities ».

(Signé) Benoit Bienfait
Officier du Service Achats

Annexes:

Annexe 1: Distribution List

DISTRIBUTION LIST

To NATO Nations as selected by "X":

Albania	X
Belgium	X
Bulgaria	X
Canada	X
Croatia	X
Czechia	X
Denmark	X
Estonia	X
Finland	X
France	X
Germany	X
Greece	X
Hungary	X
Iceland	X
Italy	X
Latvia	X

Lithuania	X
Luxembourg	X
Montenegro	X
The Netherlands	X
North Macedonia	X
Norway	X
Poland	X
Portugal	X
Romania	X
Slovakia	X
Slovenia	X
Spain	X
Sweden	X
Türkiye	X
UK	X
US	X

To Partner Nations as selected by "X":

Copy to NATO Staff as selected by "X"

Office of Financial Control (OFC)	Silva, Rui – Financial Controller	X
Office of Financial Control (OFC)	Korotina, Yara – Head of Procurement	X
Office of Financial Control (OFC)	Bienfait, Benoît – Procurement Officer	X
Joint Intelligence and Security (JIS)	Westerlinck Koenraad – Head of Technical Security Team	X